
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 30. juni 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 965
Vil ministeren i forlængelse af svarene på MOF alm. del - spørgsmål 748-750
oplyse, om genvinding af fosfor gennem struvitanlæg tæller med i opgørelsen
med henblik på at opnå en genanvendelse på 80 pct. som fastsat i Ressour-
cestrategien – og i modsat fald vil ministeren sikre, at dette sker fremover
samt bekræfte, at fremtidig genvinding af fosfor fra slamaske vil blive medreg-
net i 80 pct. målsætningen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Ida Auken (RV).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Ida.Auken@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
formand
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